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شروط ومواصفات كتابة البحوث وأوراق العمل
- أن لا يتعارض محتوى البحث أو ورقة العمل مع أهداف وغايات المؤتمر
- أن يكون موضوع البحث أو ورقة العمل ضمن أحد محاور وموضوعات المؤتمر. الالتزام بقواعد البحث العلمي.
- أن لا يكون البحث منشوراً أو مقدما للنشر في جهات أخرى.
- أن لا يكون البحث جزءا من رسالة منشورة للدكتوراه أو الماجستير أو جزء من كتاب منشور.
- تُقبل البحوث وأوراق العمل المكتوبة باللغة العربية والإنجليزية فقط.
- الالتزام بالكتابة بلغة عربية أو انجليزية سليمة.
- تكون هوامش الصفحة بقياس 2.5 سم من جميع الاتجاهات (علوي، سفلي، أيمن، أيسر).
- يكتب في الصفحة الأولى للبحث أو ورقة العمل عنوان البحث واسم الباحث - - ولقبه العلمي والجهة التي يعمل فيها، بخط: Traditional Arabic للغة العربية أو بخط: Courier للغة الانجليزية ، حجمه: 16 ويكون ذلك في منتصف الصفحة.
- يشار في الصفحة الأولى للبحث أن الورقة مقدمة لمؤتمر صحة وسلامة الغذاء- جامعة حماه – تشرين الثاني 2016 
- في الصفحة الثانية يبدأ فيها بملخص البحث أو ورقة العمل، على أن لا يتعدى عدد الكلمات في الملخص 250 كلمة.
- تكتب العناوين الرئيسة بخط: Traditional Arabic للغة العربية بحجم 16 وبخط: Courier للغة الانجليزية بحجم: 14 وتتوسط الصفحة.
- تكتب العناوين الجانبية بخط: Traditional Arabic للغة العربية أو بخط: Courier للغة الانجليزية حجمه: 14 وتكون محاذاتها إلى اليمين للغة العربية (وإلى اليسار للغة الانجليزية).
- يكتب نص البحث أو ورقة العمل بخط: Traditional Arabic للغة العربية بحجم 14 وبخط: Courier للغة الانجليزية بحجم 12، وتكون المسافة بين الأسطر 1.5 (سطر ونصف)، وتكون مضبوطة بالكامل من الجهتين.
- ترقم صفحات البحث أو ورقة العمل في منتصف الهامش السفلي ابتداء من الصفحة الأولى.
 - يجب الالتزام بقواعد APA الإصدار السادس www.apastyle.org  في كتابة البحث أو ورقة العمل.
-  يجب أن لا تزيد صفحات البحث عن ثلاثين صفحة، وورقة العمل عن خمس عشرة صفحة بما فيها المراجع والملاحق.
 - يجب أن يكون امتداد اسم ملف البحث أو ورقة العمل doc أو docx أو rtf.
 - البحوث التي يتم تقديمها للمؤتمر لا ترد، سواء قبلت أم لم تقبل.


Conditions and Specifications of Writing Research and Papers
Conditions and Specifications of Writing Research and Papers for The 4th International Conference on e-Learning and Distance Education
1. Content of research or papers must be consistent with the purposes and objectives of the conference.
2. The subject matter of the research or papers should be within one of the conference themes.
3. Researchers are required to abide to the rules of scientific research.
4. Research must not be published or submitted for publication elsewhere.
5. Research must not be part of a published doctoral or master thesis or part of a published book.
6. Research and work papers must be written in Arabic or English languages only.
7. Proper Arabic or English Language rules must be applied.
8. Page margins must be 2.5 cm in all directions (top, bottom, right and left).
9. Cover page of the research or work paper must include the title of the research, name of the researcher, his/her academic title and the name of employer. This must be written with the font (Traditional Arabic for Arabic papers or Courier for English papers) size 16 and at the middle of the page. 
10. The First page of the research paper must indicate that the paper is submitted to the 4th International Conference FQS – HAMA UNI - Nov2016 
11. The second page should start with an abstract of the research or the papers. The abstract should be 200 to 300 words.
12. Headings must be written in the font (Traditional Arabic) for Arabic papers or (Courier) for English papers size 16 and at the center of the page.
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13. Subtitles must be written in Traditional Arabic font, size: 14 and aligned to the right for Arabic (aligned to the left for English).
14. Research or work paper text must be written in the font (Traditional Arabic) for Arabic papers or (Courier) for English papers, size 14, with line spacing 1.5 lines. and justified on both sides.
15. Page numbering of the paper must be at the center of the bottom of the page including the first page.
16. Researchers must abide to the rules of APA (version VI: www.apastyle.org) in writing research or work paper.
17. Pages number must not exceed 30 pages for research papers, and 15 pages for working papers, including references and appendices.
18. File extension of the research or work paper must be: doc or docx or rtf.
19. Research papers submitted to the conference, whether accepted or not, are unrecoverable.
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